
Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská
12. 10. 2017

Přítomni: Mahulena Košťálová, Dana Křivánková-Klisáková, Petr Horálek, Miroslav Hricz, Karel 
Zavřel
Nepřítomen: Jiří Petráček
Host: František Prokop (ředitel školy) 

1. Zahájení jednání školské rady
2. Školská rada projednala a jednomyslně schválila výroční zprávu za školní rok 2016/17
3. Podněty z třídních schůzek

◦ 4.A – nesouhlas s využitím peněz za sběr na úhradu ohňostroje na konci školního 
roku.
Ohňostroj je jen jednou z mnoha položek, které ze sběrových peněz škola hradí. Má 
svou tradici a význam. Bude se konat dál.

◦ 3.A – stížnost na kvalitu učebnic.
Škola průběžně vyměňuje nevyhovující učebnice za nové. Problémy mohly být 
způsobeny nedostatečnou zásobou učebnic v obchodech na začátku školního roku.

4. Od září škola používá elektronickou žákovskou knížku. Přes občasné nesouhlasné námitky 
se jedná o běžnou věc pro více než 70 % základních škol. Je třeba si na její používání 
zvyknout.

5. V lednu 2018 (v den třídních schůzek) se budou konat volby do školské rady. Na 
podzimních konzultacích budou rodiče informováni o možnosti kandidovat.

6. Zástupce školské rady by měl být přítomen počítání volebních lístků.
7. Další jednání školské rady v novém složení bude iniciovat vedení školy po třídních 

schůzkách v lednu 2018.

zapsal: Karel Zavřel 


